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Pöytäkirja

Aalto-yliopiston Sähköinsinöörikilta ry:n hallituksen kokous SIKH12/2021

Aika: tiistaina 6.4.2021, kello 18.00

Paikka: Jämeräntaival 10 H, 02150 Espoo

Läsnäolijat:

Puheenjohtaja Johannes Ora

Sihteeri Salla Lyytikäinen

Rahastonhoitaja Santeri Huhtala

Fuksitoimikunnan puheenjohtaja Toni Ojala

Fuksitoimikunnan puheenjohtajan adjutantti Toni Lyttinen

ISOvastaava Heidi Mäkitalo

Hyvinvointimestari Sauli Norja

Hovimestari Eveliina Ahonen

Hovineuvos Melisa Dönmez

Opintomestari Simo Hakanummi

Teknologiamestari Oskari Ponkala

Yrityssuhdemestari Otto Julkunen

Ulkomestari Oliver Hiekkamies

Muut:

Inka Hirvonen

Tuomas Rantataro

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.10.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu oli lähetetty ajoissa ja hallituksen jäsenistä oli paikalla 13/13. Todettiin

kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Kokouksen työjärjestyksen hyväksyminen

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat

Äpy 50h-skaba alkoi tänään.

Uusi webi on ulkona.
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420 lehteä.

SIK johtaa KIK:iä kaikilla rintamilla.

Kevät yritti tulla. Tirsk.

5. Edellisten kokousten pöytäkirjat

Hyväksyttiin pöytäkirja SIKH11/2021.

6. Teekkarius150-ohjaustyöryhmän esitys

Inka ja Tuomas olivat kertomassa Teekkarius150-ohjaustyöryhmästä.

7. Toimikunnat ja tulevat tapahtumat

Puheenjohtaja: Osallistuin ELECin akateemisen komitean kokoukseen.

Teekkarikokouksen ohjaustapaaminen oli.

Rahteeri: Sihteeri: Pidettiin Juulin ja ABB:n kanssa kokous liittyen sosiaalisen median

mainostukseen SIK100 asioissa.

Rahastonhoitaja: Varasin Rausjärven ja soitin taas Nordeaan. Aloitin tekemään Q1

välitilinpäätöstä. Keräsin allekirjoitukset vaalikokouksen pöytäkirjaan.

FTMK: Laulusauna oli ja meni. <piip> järjestettiin viime viikolla. Ratikka-ajelun

suunnittelu on aloitettu Prodekon kanssa. Fuksien Wappusitsien ilmo on auki, ISOja

yritetään rekrytä apuun tällä hetkellä ja haalarimerkeistä lähetettiin eilen

tarjouspyynnöt. SIK AS PT Wappu-Ceissinen on valmistelussa ja haalarimerkkien

tarjouspyyntö lähetettiin eilen. Tänään tilattiin SIK-KIK Leijonanmetsästyksen sekä

Fuksien Wappusitsien haalarimerkit.

ISOvastaava: ISOryhmät jaettiin viime viikolla. Torstaina ja perjantaina on

ISOkoulutukset.

HVTMK: Ensimmäinen kiltapäiväkerho pidetty (pelailtiin esim. Codenamesia).

TKTMK:n kanssa kokousteltu Walpurin kierroksesta ja huomenna taas. SIK-100

vaellusta pohdittu Haltille ja Ertsiltä(TEK) kyselty mökkiä. Huomenna taas

kiltapäiväkerho!

OPTMK: Discord sivuaine tapahtuma on hoidettu, ei ollut täydellinen suoritus, mutta

lopuksi kääntyi voiton puolelle. Tuta jäi puuttumaan esittelyistä, mutta aikataulu (2h)

täyttyi juuri ja juuri. ELEC Akateeminen komitea kokoontui 29.3.2021. Aiheena oli

opetusohjelmaa ja jäsenvaihtoja. Tuli vihdoin se ELEC isoin koneisto vastaan ja isolta

se tuntuikin. OpLaa kokoontui 29.3.2021. Paikalla käytiin Top-10 kurssien

palkitsemista ja kriteereitä, joilla palkinto jaetaan. Pääsimme taas esittelemään

etäopiskelu kyselyn tuloksia, siitä seurasi varsin paljon intensiivistä keskustelua.
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Säätötekniikan kurssista tullut kriittistä palautetta toistuvista laiminlyönneistä ja

epäselvistä käytännöistä, asialle pitää tässä vaiheessa tehdä jotakin.

OTMK: Master of Drinks tapahtumasarja ja munajahti on saatu loppuun.

Kokoustettiin FTMKn kanssa fuksien wappusitseistä ja ASn IEiden kanssa tulevasta

wappukisasta.

TTMK: Webi on julkaistu! Nyt sitten vain ylläpitoon. SIKWanit oli onnistuneet.

UTMK: Kv-ISOhaku loppui ja hakijoita saatiin jonkin verran lisää. Uudet hakijat

haastatellaan tällä ja ensi viikolla.

YTMK: Okmeticin kanssa saatiin sopimus allekirjoitettua ja nopeasti tällä kertaa.

Muratalle tiistaina kyselyä tilanteesta. Eatonin kanssa alkaa neuvottelut tällä tai

seuraavalla viikolla ehkä. YTMK:n painostus tulosten saavuttamiseksi sponssiasioiden

tiimoilta voimistuu.

8. Hallintoasiat

Ei hallintoasioita.

9. Talousasiat

Hyväksyttiin liitteen 8.1 mukaiset laskut ja raha-anomukset.

10. Muut esille tulevat asiat

Keskusteltiin, että järjestetään asap koulutus ihmisille administa.

Keskusteltiin uuden webin tagien placeholder kuvista. Kysytään graafikoilta, jos he

tekisivät uudet kuvat jokaiselle tagille (500x500 png/jpg).

Keskusteltiin ulkoteltan ja hallitushärpäkkeen tilanteesta.

Sovittiin, että Johannes doodlaa Hermanninstriimin tervehdysviestin tekemisen

ajankohdan.

Keskusteltiin, että kenen vastuulla on tenttiarkisto meidän killassa.

11. Seuraava kokous

Seuraava kokous pidetään tiistaina 13.4. klo 18.00.

12. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 19.32.
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Pöytäkirjan vakuudeksi

___________________ ___________________

Johannes Ora Salla Lyytikäinen

Puheenjohtaja Sihteeri


